
From: Ралица Тодорова  

Sent: Wednesday, January 31, 2018 6:56 PM 

To: e.ilieva@sofia.bg  
Subject: mnenie priem 1 klas 2018 

  
На вниманието на : 
доц. д-р Тодор Чобанов 
заместник - кмет на 
Столична община 
  
               Относно:Обществени консултации по Проект на Система за прием на ученици в 
първи клас в общинските училища на територията на Столична община 
  
               Уважаеми господин Чобанов, 
               пише Ви майка на две деца – голямата ми дъщеря в момента е 3 клас, малката 
– кандидат-първокласник. Според новите критерии за прием в първи клас малката ми 
дъщеря трябва да бъде записана в най-близкото ни квартално училище, а към момента 
голямата учи в друго училище извън квартала ни. Тя е записана според старите правила 
за прием, изучава немски език от първи клас. Кварталното ни училище е с изучаване на 
английски език от първи клас. Дори и да я прехвърля от догодина, за да са заедно 
двете деца, тя ще бъде в неравностойно положение спрямо съучениците си, което не 
мисля, че е редно да причинявам на едно 10 годишно дете. За мен е проблем да водя и 
взимам двете си деца от различни училища. Мисля, че в рамките на няколко приема и 
докато се орегулират приемите в София критерият брат/сестра в същото училище 
трябва да бъде с тежест също толкова голяма, колкото и местоживеенето. Искрено се 
надявам да обърнете внимание на писмото ми и наесен и двете ми деца да са в едно 
училище. 
               Благодаря предварително!  
  
                                                                                                         С уважение: Ралица Петрова 
                               
 


